
Bestyrelsesreferat mandag d. 21.3.16

1. Siden sidst
1. evaluering af generalforsamling

- gik ok, men næste gang med servering..Hvilsager var en mulighed
- henvendelse om radioerne... bestyrelsen holder fast i, at de tilbageleverede radioer også 
kan anvendes til nye brugere, især hvis disse er i områder, som snart skal skiftes til en 
højer standard. 

2. fra cebit – ok tur
3. Mygind løsning?

Martin tager fat i Birger og melder tilbage til teknik / Johan hvordan udskiftning og 
udlevering af radioerne kan lade sig gøre.
Udstyret er købt og kommet. Der skal skiftes sendere og modtagerne.

2. Økonomi
1. haft første møde med Solveig, Steen sender ud til anden kvartal ud, pga ferie mm. 

Derefter går det helt over til Martin.
Er fortrøstningsfuld!

2. Derefter går Carsten og Martin i gang med medlemslisterne. Opsamling og kontrol.

3. Teknik
1. arbejdes på QOS til hele nettet, som forhindrer de stor svingning på nettet. Opgaven 

hænger på Kim. 
2. Der skal skiftes nogle links, bl. a. sættes en op mellem Søby Lime. 

4. Datoerne
1. bestyrelse, 11.4. , 9.5. , 
2. sommerarrangement, 11. juni planlægges et sommer arrangement 

Ideer tages op næste gang. 

5. Evt.


